

Open tender: Construction of Dignified Shelters in Idleb and its Districts: (24-NWS-2419-1758)

Bahar is a local organization delivering support across northern Syria and Iraq. Our work is guided by international human rights and humanitarian standards and principles to ensure that international human rights and humanitarian standards are indeed respected, implemented, and enforced at the local level.

The subject of the tender:

Bahar Organization is collecting offers from qualified service providers to **Construction of Dignified Shelters in Idleb and its Districts.**

The tender is open to registered and licensed companies, (The license must be clear and specialized, not general_Constructions or similar registrations).

To obtain the tender documents, you must send the Expression of Interest (Eoi) document to the e-mail address mentioned in the same document after filling out your information. You can obtain the document from the link below:

<https://drive.google.com/file/d/1SD3gR0qwPIZPyN-HdO255qUYoz1xwbyL/view?usp=sharing>

The document must be sent before **07 Sep 2024 at 23:59**

(You will not be allowed to send an offer if you didn't send this document)

Notes:

It is Bahar policy to ensure having the highest level of accountability and transparency in the procurement procedures, therefore, for any complaints on the procurement transaction, please reach out to the below email address:

feedback@bahar.ngo

إعلان مناقصة: بناء كتل سكنية في إدلب و المناطق التابعة لها (24-NWS-2419-1758)

بهارهي منظمة محلية تقدم الدعم عبر شمال سوريا والعراق. يسترشد عملنا بالمعايير والمبادئ الدولية لحقوق الإنسان والمعايير الإنسانية لضمان احترام المعايير الدولية لحقوق الإنسان والمعايير الإنسانية وإنفاذها على المستوى المحلي.
موضوع المناقصة:

تسعى منظمة بهار لجمع عروض من مزودي الخدمة المؤهلين **بناء كتل سكنية في إدلب و المناطق التابعة لها.**
المناقصة مفتوحة للشركات المسجلة والمرخصة (يجب أن يكون الترخيص واضحاً واختصاصياً وليس عاماً – تعهدات وإنشاءات و ماشابها من التراخيص).

للحصول على وثائق المناقصة ، يجب إرسال وثيقة التعبير عن الاهتمام الى البريد الإلكتروني المذكور في نفس الوثيقة بعد تعبئة المعلومات الخاصة بكم, يمكنكم الحصول على الوثيقة من الرابط أدناه:

<https://drive.google.com/file/d/1SD3gR0qwPIZPyN-HdO255qUYoz1xwbyL/view?usp=sharing>

يجب إرسال الوثيقة مع الترخيص الساري قبل 07 أيلول 2024 الساعة 23:59

(لن يُسمح لك بتقديم عرض إن لم ترسل هذه الوثيقة)

ملاحظة:

تتمثل سياسة بهارفي ضمان وجود أعلى مستوى من المساءلة والشفافية في إجراءات الشراء ، وبالتالي ، بالنسبة لأي شكاوى بشأن معاملة الشراء ، يرجى التواصل مع عنوان البريد الإلكتروني أدناه:

feedback@bahar.ngo

Date: 19 August 2024